
Protokół nr   /2012
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 29 lutego 2012roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia : Rozpoczęcie komisji godz 17.00

1.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wpłaty  do  budżetu  Miasta  Luboń nadwyżki  środków 
obrotowych Biura Majątku Komunalnego w Luboniu samorządowego zakładu budżetowego.  
2.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie wysokości  i  zasad   ustalania  dotacji  celowej  dla 
podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie miasta Luboń,
3. Opiniowanie wniosku w sprawie dofinansowania budowy Pomnika Powstańców Wielkopolskich,

Ad.1.Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  rozpoczęła  spotkanie  przywitaniem, 
Burmistrza  Dariusza  Szmyta  ,Kierownika  BMK  w  Luboniu  który  przedstawił  zasadność 
przygotowanego projektu uchwały

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zarządziła głosowanie nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały dotyczącego wpłaty do budżetu Miasta Luboń nadwyżki 
środków obrotowych Biura Majątku Komunalnego w Luboniu samorządowego zakładu budżetowego

Wynik głosowania ;
za – 8głosów,

przeciw – 0 głosów,

wstrzymał się – 0głos.

Ad2 .Burmistrz  Dariusz  Szmyt  zapoznała  Komisję  z  projektem uchwały  sprawie  wysokości  i  zasad 
ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce 
na terenie miasta Luboń,
Radny Jakub Maczkowiak zadał pytanie od kiedy możliwe jest wypłacanie dotacji ?
Odp. Wypłaty od Lipca prawdopodobnie

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zarządziła głosowanie nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały dotyczącego wysokości i zasad  ustalania dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie miasta Luboń

Wynik głosowania ;
za – 8głosów,

przeciw – 0 głosów,

wstrzymał się – 0głos.
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Ad.3Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak przedstawiła wniosek w sprawie budowy 
Pomnika Powstańców Wielkopolskich.
 Ponieważ  nie  ma podstaw prawnych,  aby  z  budżetu  miasta  dotować  taką  inicjatywę –  Komisja 
negatywnie zaopiniowała wniosek.

. Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zakończyła posiedzenie.

Zakończenie komisji o godz. 19.06

…………………………………                          .. …………………………………………… 
Sekretarz (Jakub Mączkowiak)                                Przewodnicząca (Małgorzata Matysiak)


